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 Protokół  z XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo odbytej w dniu 12 października 2016r. w godz. od 9.00 do 11.20  w Świetlicy GOKSiR w Liniewie 
  Ad.1 Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 15 radnych.  Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. (Listy obecności w załączeniu do protokołu)  Ad. 2 Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji  Wójt – proszę wprowadzenie czterech projektów uchwał w sprawie ustanowienia służebności przesyłu oczywiście każda w czterech projektów uchwał dotyczy innej działki.  Ludwik Szparkowski – dlaczego te uchwały są wprowadzane w takim trybie nie można było wpisać do porządku obrad.  Wójt – zgodnie z zapisem statutu Wójt może zgłosić zmiany do porządku obrad sesji.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za przyjęciem do porządku obrad sesji czterech projektów uchwał w sprawie ustanowienia służebności przesyłu.    Radni 15 głosami „za” wprowadzili projekty uchwał i przyjęli porządek obrad sesji który brzmi następująco:  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 2. Przyjęcie porządku dziennego. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 5. Interpelacje i wnioski radnych. 6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p.poż. w gminie. 7. Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2015 rok.  8. Podjęcie uchwał w sprawach:   a) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, b) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
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e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty, f) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminów wynagrodzeń nauczycieli na 2009 rok, g) uchylenia Uchwały Rady Gminy Liniewo, h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, i) zmian w budżecie gminy, j) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2016 – 2021. k) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, l) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, m) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, n) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 10. Wolne głosy i wnioski. 11. Zakończenie sesji.  Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.   Radni 15 głosami „za” głosami przyjęli protokół z XVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo z dnia  30 sierpnia 2016r.  Ad. 4  Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych.  Ludwik Szparkowski – odbyło się święto planów wszystko ładnie, pięknie korowód, orkiestra, ale co miałem odpowiedzieć jak jeden z rolników zapytał mnie czy nie było godnych rolników, aby zanieść ten chleb do kościoła, miała być nowa formuła mogły iść dzieci ubrane w stroje kaszubskie i kociewskie, ponieważ mieszkamy na pograniczu tych dwóch kultur, pochwalam zawarcie umowy na odbiór odpadów na trzynaście miesięcy proszę o przygotowanie kalkulacji, jaki byłby koszt zakupienia w leasing dwóch samochodów do odbioru odpadów i zatrudnienia ludzi abyśmy zajęli się sami odbiorem odpadów  jest to rzecz warta przemyślenia do końca roku proszę o kalkulację.  Grzegorz Michnowski – co dzieje się na oczyszczalni ścieków nie ma tam żadnego oświetlenia zawsze zwracałem uwagę, że tego oświetlenia jest za dużo ale teraz nie pali się nic.  Arkady Grabski – chciałbym podziękować Wójtowi i Krystianowi za odbudowę drogi koło jeziora.  Ad. 6 Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. poż w gminie. (w załączeniu do protokołu) 
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Ad. 7 Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2015 rok. (w załączeniu do protokołu)    Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawach:    
a) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Ludwik Szparkowski – myślę, że tę uchwałę trzeba oddalić nie stanowi ta droga większego problemu dla mieszkańców natomiast dla gminy są to kolejne koszty utrzymania drogi, wnioskuję o oddalenie uchwały. 
Adam Sosnowski – rozumiem intencję radnego Ludwika Szparkowskiego przejęcie drogi, w jakim stopniu obciąży budżet, jest to jedyna droga łącząca państwa Peplińskich z drogą wojewódzką, jestem wybrany przez społeczność i ich reprezentuje oni czuli by się lepiej gdyby ta droga była w posiadaniu gminy a nie, aby przejął ją ktoś prywatny, jak zagłosujecie to indywidualna sprawa wyborcy później nas ocenią. 
Grzegorz Michnowski – ja zgadzam się, aby nie przejmować drogi, ale jak ktoś wykupi drogę wtedy będzie problem uważam, że trzeba się przychylić i przejąć tę drogę. 
Przewodniczący Rady Gminy – przychylam się do wniosku radnego Ludwika Szparkowskiego przypomnijcie sobie, że uzgodnienia były, że nie przejmujemy żadnej drogi, przejmiemy jedną to jutro do wójta przyjdzie więcej takich osób   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 4 głosami „za” przy 8 „przeciwko” i 3 „wstrzymujących” odrzucili uchwałę.  
b) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
Ludwik Szparkowski – czy znajdą się pieniądze na te dwa plany. 
Wójt – pieniądze aby wykonać plany znajdą się.   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

stawki tej metody 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu)    
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f) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminów wynagrodzeń nauczycieli 
na 2009 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 12 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
g) uchylenia Uchwały Rady Gminy Liniewo 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Grzegorz Michnowski – uważam, że stawka podatku od budynków mieszkalnych powinna zostać na tym samym poziomie, czyli 0,72zł za 1 m2 wnioskuję, aby nie podnosić wysokości tego podatku.  Ludwik Szparkowski – czy komisja analizowała, jaki dochód będzie z podwyższenia tego podatku o 2gr.  Skarbnik Gminy – uchwała była omawiana na komisjach, kwota będzie niewielka.  Wójt – proponuję nie ruszać tych kwot nie wszystko musi być na taki samym poziomie, oczekiwania są duże, dużo wniosków wpłynęło do przyszłorocznego budżetu a kwota z podwyżki będzie niewielka.  Skarbnik – jeżeli będziemy odbiegać znacznie do maksymalnej stawki podatku to później mieszkańcy dużo bardziej to odczują na 100m2 to tylko 2zł proszę o przyjęcie proponowanej stawki.  
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Tadeusz Borkowski – jeśli chodzi o budynki gospodarcze to wzrost jest o 20gr proponuję zamrozić tę stawkę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za przyjęcie wniosku złożonego przez Radnego Grzegorz Michnowskiego o pozostawienie stawki podatku od budynków mieszkalnych na poziomie poprzedniego roku tj. 0,72zł  Radni 3 głosami „za” przy 7 „przeciw”  i 5 „wstrzymujących odrzucili wniosek Radnego Grzegorza Michnowskiego.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 12 głosami „za” i 3 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
i) zmian w budżecie gminy, 
Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
j) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2016 – 2021. 
Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 



SESJA XIX 12 października 2016r. 
   

Strona 7 z 9    

k) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
l) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
m) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu) 
n) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem uchwały.  
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Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  (uchwała jako załącznik do protokołu)  Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje radnych  Wójt – oświetlenie oczyszczalni – brak oświetlenia wynika z awarii potrwa to około tygodnia, - zakup samochodów – nie było by to zasadne, ponieważ koszty są duże, ponieważ musielibyśmy posiadać 4 śmieciarki takie są wymogi dodatkowo też inny sprzęt, - dożynki – był to eksperyment, nowa formuła, słyszałem dużo głosów pozytywnych, jeśli chodzi o rolników to nie było chętnych, ale w przyszłym roku na pewno będzie starościna i starosta.  Ludwik Szparkowski – pierwszy raz w historii nie było starościny i starosty, najstarszym sołtysem jest Pan Kupper pamięta Pan takie dożynki, które odbyły się bez starostów.  Brunon Kupper – były takie dożynki.  Ad. 10 Wolne głosy i wnioski  Zdzisław Bela – chciałbym podziękować Panu Wójtowi za interwencję w sprawie prądu w świetlicy rano zadzwoniłem i było zrobione tego samego dnia, chciałbym poruszyć jeszcze problem z mostem maszynami rolniczymi jest problem, aby przejechać płyty się ruszają jest to zrobione na szybko byle jak proszę, aby przyjechać wspólnie zobaczymy jak to wygląda.  Brunon Kupper – co dalej z PGNiG będzie coś czy nie.  Wójt – nie mamy informacji na ten temat czy będą korzystać czy nie wyniki są dobre, ale czy na tyle, aby inwestować czy zamkną, ale dzięki tym badaniom wiemy dużo więcej o geologii, może w przyszłości będą inwestycje, ale myślę, że na chwilę obecną jest to zbyt kosztowne.   Krystian Breski – prace przy moście zostały wykonane, ale jeszcze nieodebrane.  Sekretarz – 20 października o godz. 18 odbędzie się wybór uzupełniający na sołtysa sołectwa Liniewo proszę o liczną obecność, wybór sołtysa dla największego sołectwa jest ważny.  Grzegorz Michnowski – prośba do komisji rolnej, aby obniżyć podatek rolny 20 października ma zostać ogłoszona cena zboża, więc będzie można stawkę podatku przeanalizować.  Wójt – niczego nie obiecujemy do budżetu wpłynęło dużo wniosków podatek rolny możemy ustabilizować.  
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Jerzy Bałachowski – walczymy, aby podatek był jak najniższy budżet wiemy, jaki jest, teraz jeszcze zamykają nam spęd, ponieważ jest nie opłacalny kiedyś było modernizowany może ktoś będzie chciał jeszcze go wynająć, wprowadzone zostają nowe oznakowania świń w związku z pomorem będą także kontrole.  Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach – jak wszyscy wiemy niedawno wypalili się Państwo Brzoskowscy w Chrztowie mam prośbę abyśmy także i my ich wspomogli, co prawda mieszkanie otrzymali gminne, ale stracili wszystko.   Ad. 11 Zakończenie sesji  Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.20        Protokołowała                Zatwierdzam                                                                                                                                                       Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy  


